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PROTOKÓŁ NR 56/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.49.2019 

 

PROTOKÓŁ NR  55/2019 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 7 października 2019 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołów. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przedłożonego przez 

Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. rozliczenia  

z wykorzystania dotacji celowej przekazanej na podstawie umowy z dnia 18 lipca 2019 r.  

w sprawie dofinansowania zakupu dwóch urządzeń ultrasonograficznych (USG) – zajęcie 

stanowiska. 

5.2. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2019 r. – zajęcie stanowiska. 

5.3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

zwiększenia środków finansowych w wysokości 23.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup szafek 

szkolnych dla uczniów klas pierwszych – zajęcie stanowiska. 

5.4. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie zwiększenia środków finansowych w wysokości 1.220,00 zł z przeznaczeniem  

na zakup licencji do Programu Baza 3P na drugie stanowisko komputerowe w sekretariacie 

placówki – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt aneksu do umowy z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

z dnia 6 października 2016 r. o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie. 

5.6. Projekty porozumień z Powiatem Obornickim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w instytucjonalnej pieczy zastępczej 

funkcjonującej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.7. Wniosek Ciechocińskiego Klubu Bokserskiego „Potężnie” w sprawie wsparcia organizacji 

XXVII Młodzieżowych Mistrzostw Polski w Boksie – zajęcie stanowiska.  

5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

5.9. Projekty umów z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość –  

II etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, poddziałanie 10.2.3. Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Przed otwarciem posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego, Starosta Aleksandrowski  

pani Lidia Zwierzchowska podziękowała za współpracę z Zarządem Powiatu i wręczyła kwiaty 

panu Piotrowi Marciniakowi byłemu Sekretarzowi Powiatu i złożyła gratulacje z życzeniami dobrej 

współpracy i wręczyła kwiaty nowo zatrudnionemu Sekretarzowi Powiatu pani Krystynie Pieniążek 

– Bołotowicz,. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, Członkinię 

Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską oraz 

Sekretarza Powiatu panią Krystynę Pieniążek - Bołotowicz.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 54/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 30 września 2019 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień  

do przedłożonego protokołu nr 54/2019  posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 30 września 2019 r.? 

Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 54/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 30 września 2019 r. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 55/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 1 października 2019 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień  

do przedłożonego protokołu nr 55/2019  posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 1 października 2019 

r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 55/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 1 października 2019 r. 
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PROTOKÓŁ NR 56/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przedłożonego 

przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. rozliczenia  

z wykorzystania dotacji celowej przekazanej na podstawie umowy z dnia 18 lipca 2019 r.  

w sprawie dofinansowania zakupu dwóch urządzeń ultrasonograficznych (USG) – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu w sprawie przedłożonego przez Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. rozliczenia z wykorzystania dotacji celowej przekazanej 

na podstawie umowy z dnia 18 lipca 2019 r. w sprawie dofinansowania zakupu dwóch urządzeń 

ultrasonograficznych (USG). 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – proszę o opinię pani Skarbnik, czy dotacja jest prawidłowo rozliczona? 

 

Pani Dorota Sobierajska – tak, nie mam uwag. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć przedłożone przez Prezesa Powiatowego Szpitala 

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. rozliczenie z wykorzystania dotacji celowej przekazanej 

na podstawie umowy z dnia 18 lipca 2019 r. w sprawie dofinansowania zakupu dwóch urządzeń 

ultrasonograficznych (USG). 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął przedłożone przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. rozliczenie z wykorzystania dotacji celowej przekazanej  

na podstawie umowy z dnia 18 lipca 2019 r. w sprawie dofinansowania zakupu dwóch urządzeń 

ultrasonograficznych (USG). 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 1 października 2019 r. znak: 

PS.0232.6.2019 w sprawie przedłożonego przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. rozliczenia z wykorzystania dotacji celowej przekazanej na podstawie 
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umowy z dnia 18 lipca 2019 r. w sprawie dofinansowania zakupu dwóch urządzeń 

ultrasonograficznych (USG), stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o dokonanie zmian w planie finansowym na 2019 r. – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o dokonanie zmian w planie 

finansowym na 2019 r. 

Proszę panią Skarbnik o opinię. 

 

Pani Dorota Sobierajska - tak jak przedstawiałam to na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu 

trzeba dołożyć do wydatków oświatowych łącznie 1.414.656 zł. Jest to skutek głównie podwyżek 

wynagrodzeń dla nauczycieli i zmiany organizacji szkół. Rezerwa oświatowa wynosi 1 mln. zł. 

Zwiększona została subwencja oświatowa o kwotę 306.648 zł. Należy znaleźć w budżecie powiatu 

środki w wysokości 108.008 zł na pokrycie przedmiotowych wydatków. Poprosiłam o rozliczenie 

inwestycji drogowych, ale do dzisiaj Zarząd Dróg Powiatowych nie przedłożył rozliczenia.   

Na inwestycjach drogowych powinny być oszczędności, ale nie jestem w stanie określić jakiej 

wielkości. Proszę mieć również na uwadze, że planowane są jeszcze w tym roku wydatki związane 

z zabezpieczeniem środków dla Powiatowego Szpitala na zakup sprzętu medycznego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję negatywnie rozpatrzyć 

wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

i nie wyrazić zgody na dokonanie zmian w planie finansowym na 2019 r. poprzez zmniejszenie  

o kwotę 5.000 zł w paragrafie 4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne i zwiększenie o kwotę  

5.000 zł w paragrafie 4300 zakup usług pozostałych, w związku z koniecznością rozbudowy 

systemu monitoringu wizyjnego. Jednocześnie, proponuję zabezpieczyć środki finansowe  

na rozbudowę systemu monitoringu wizyjnego w SPS Nr 4 w projekcie budżetu powiatu na 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim i nie wyraził zgody na dokonanie zmian w planie finansowym na 2019 

r. poprzez zmniejszenie o kwotę 5.000 zł w paragrafie 4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne  

i zwiększenie o kwotę 5.000 zł w paragrafie 4300 zakup usług pozostałych, w związku  

z koniecznością rozbudowy systemu monitoringu wizyjnego. Jednocześnie, Zarząd Powiatu 

postanowił zabezpieczyć środki finansowe na rozbudowę systemu monitoringu wizyjnego w SPS  

Nr 4 w projekcie budżetu powiatu na 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

11 września 2019 r. znak: F.N.3024.4.2019 o dokonanie zmian w planie finansowym na 2019 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

zwiększenia środków finansowych w wysokości 23.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

szafek szkolnych dla uczniów klas pierwszych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia środków finansowych w wysokości 

23.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup szafek szkolnych dla uczniów klas pierwszych. 

Otwieram dyskusję? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – proponuję wstrzymać się z zakupem szafek do przyszłego roku. 

Wprawdzie rozporządzenie Ministerstwa Edukacji Narodowej wprowadza obowiązek zapewnienia 

uczniom miejsca na przechowywanie podręczników. Dyrektorzy szkół muszą zapewnić uczniom 

dostęp do miejsc, w których ci będą mogli przechowywać m.in. podręczniki i przybory szkolne. 

Nacisk kładziony jest na szkoły podstawowe. W szkołach stosowane są różne rozwiązania  

np. szafki. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w tym roku Zarząd Powiatu rozpatrywał wniosek ZS Nr 2  

o zwiększenie środków finansowych z przeznaczeniem na zakup szafek szkolnych dla uczniów  

i postanowił, że zakupu szafek Dyrektor ma dokonać w ramach środków własnych 

zabezpieczonych w planie finansowym, a w razie potrzeby ewentualne zwiększenie nastąpi na 

koniec roku. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy w ZS Nr 1 CKP jest szatnia? Trzeba sprawdzić jak ona 

wygląda. Jeżeli byłby problem z szatnią to należy zastanowić się nad zakupem dużych szafek,  

w których uczniowie przechowywaliby nie tylko podręczniki ale również ubrania. Teraz najczęściej 

kupowane są małe szafki tylko do przechowywania podręczników i przyborów szkolnych. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję negatywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i nie wyrazić 

zgody na zwiększenie środków finansowych w planie finansowym na 2019 r. w wysokości 

23.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup szafek szkolnych dla uczniów klas pierwszych. 

Jednocześnie, proponuję zabezpieczyć  środki na zakup szafek do ZS Nr 1 CKP w projekcie 

budżetu powiatu na 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i nie wyraził zgody na zwiększenie środków finansowych  

w planie finansowym na 2019 r. w wysokości 23.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup szafek 

szkolnych dla uczniów klas pierwszych. Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił zabezpieczyć  

środki na zakup szafek do ZS Nr 1 CKP w projekcie budżetu powiatu na 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 września 2019 r. 

znak: PS.4324.60.2019 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 9 września 2019 r. w sprawie zwiększenia środków finansowych w wysokości 

23.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup szafek szkolnych dla uczniów klas pierwszych, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie zwiększenia środków finansowych w wysokości 1.220,00 zł  

z przeznaczeniem na zakup licencji do Programu Baza 3P na drugie stanowisko 

komputerowe w sekretariacie placówki – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia środków 

finansowych w wysokości 1.220,00 zł z przeznaczeniem na zakup licencji do Programu Baza 3P  

na drugie stanowisko komputerowe w sekretariacie placówki. 

Otwieram dyskusję? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za. Program służy do prowadzenia ewidencji, 

katalogowania danych koniecznych do sprawnego działania Poradni. 

 

Pan Adam Potaczek – również jestem za zwiększeniem środków dla Poradni na zakup licencji. 

Komputer zakupiono ze środków zabezpieczonych w planie finansowym Poradni. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć 

wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim  

i wyrazić zgodę na zwiększenie środków finansowych w wysokości 1.220,00 zł z przeznaczeniem 

na zakup licencji do Programu Baza 3P na drugie stanowisko komputerowe w sekretariacie 

placówki. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim i wyraził zgodę na zwiększenie środków finansowych  

w wysokości 1.220,00 zł z przeznaczeniem na zakup licencji do Programu Baza 3P na drugie 

stanowisko komputerowe w sekretariacie placówki. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 września 2019 r. 

znak: PS.4324.64.2019 wraz z wnioskiem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 17 września 2019 r. w sprawie zwiększenia środków 

finansowych w wysokości 1.220,00 zł z przeznaczeniem na zakup licencji do Programu Baza 3P  

na drugie stanowisko komputerowe w sekretariacie placówki, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt aneksu do umowy z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

z dnia 6 października 2016 r. o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt aneksu do umowy z Fundacją 

im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzenie 

realizacji zadania publicznego pod nazwą: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Nieszawie. 

Wojewoda Kujawsko – Pomorski poinformował, że decyzją z dnia 16 września 2019 r. zwiększony 

został  plan dotacji celowej o kwotę 2.103 zł z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W związku z tym, należy zawrzeć aneks do umowy  

z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach w celu uaktualnienia kwoty dotacji na 

2019 rok dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy z Fundacją im. Brata 

Alberta z siedzibą w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzenie realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy z Fundacją im. Brata Alberta  

z siedzibą w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzenie realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

2 października 2019 r. znak: PI.072.4.5.2019 wraz z projektem aneksu do umowy z Fundacją im. 

Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzenie realizacji 

zadania publicznego pod nazwą: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Projekty porozumień z Powiatem Obornickim w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie  

w instytucjonalnej pieczy zastępczej funkcjonującej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekty porozumień z Powiatem 

Obornickim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na 

jego opiekę i wychowanie w instytucjonalnej pieczy zastępczej funkcjonującej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć trzy porozumienia z Powiatem Obornickim 

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę  

i wychowanie w instytucjonalnej pieczy zastępczej funkcjonującej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć trzy porozumienia z Powiatem Obornickim w sprawie 

przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę  

i wychowanie w instytucjonalnej pieczy zastępczej funkcjonującej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

2 października 2019 r. znak: PI.072.1.4.2.2019 wraz z projektami porozumień z Powiatem 

Obornickim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na 

jego opiekę i wychowanie w instytucjonalnej pieczy zastępczej funkcjonującej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Ciechocińskiego Klubu Bokserskiego „Potężnie” w sprawie wsparcia 

organizacji XXVII Młodzieżowych Mistrzostw Polski w Boksie – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Ciechocińskiego Klubu 

Bokserskiego „Potężnie” w sprawie wsparcia organizacji XXVII Młodzieżowych Mistrzostw Polski 

w Boksie.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję negatywnie rozpatrzyć wniosek Ciechocińskiego 

Klubu Bokserskiego „Potężnie” i nie wyrazić zgody na wsparcie organizacji XXVII 

Młodzieżowych Mistrzostw Polski w Boksie z uwagi na brak środków finansowych 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na ten cel.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Ciechocińskiego Klubu Bokserskiego „Potężnie”  

i nie wyraził zgody na wsparcie organizacji XXVII Młodzieżowych Mistrzostw Polski w Boksie  

z uwagi na brak środków finansowych zabezpieczonych w budżecie powiatu na ten cel.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zwracam uwagę, że na wniosku o dofinansowanie zadania oraz  

na zaproszeniu do udziału w mistrzostwach jest umieszczony herb Powiatu Aleksandrowskiego,  

na używanie którego Zarząd Powiatu nie wyrażał zgody. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 2 października 2019 r. znak: 

PS.0532.13.2019/S wraz z wnioskiem Ciechocińskiego Klubu Bokserskiego „Potężnie” z dnia  

24 września 2019 r. w sprawie wsparcia organizacji XXVII Młodzieżowych Mistrzostw Polski  

w Boksie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2020 i skierować do konsultacji społecznych. W programie zakładamy, że w 2020 r. na realizację 

zadań publicznych w zakresie kultury fizycznej i sportu przeznaczymy kwotę 33.000 zł,  

a na zadania w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego również 33.000 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020  

i postanowił skierować do konsultacji społecznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 



10 
 

 

PROTOKÓŁ NR 56/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 4 października 2019 r. znak: 

PS.510.5.2019 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekty umów z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą  

na przyszłość – II etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 

10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, poddziałanie 10.2.3. Kształcenie zawodowe 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekty umów z koordynatorami 

projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” w ramach Osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, poddziałanie 10.2.3. 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić projekt umowy zlecenia pełnienia 

obowiązków koordynatora projektu z ramienia szkoły pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość 

– II etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, poddziałanie 10.2.3. Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego i zawrzeć umowę tej treści  

z koordynatorami projektu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził projekt umowy zlecenia pełnienia obowiązków koordynatora projektu  

z ramienia szkoły pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” w ramach Osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, 

poddziałanie 10.2.3. Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego i postanowił zawrzeć umowę tej treści z koordynatorami projektu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 4 października 2019 r. znak: 

RI.042.17.2018/2019 wraz z projektem umów z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – II etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 

10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, poddziałanie 10.2.3. Kształcenie zawodowe Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pan Adam Potaczek – informuję, że wystąpiliśmy do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

o rekomendację i pomoc w uzyskaniu środków finansowych z Rezerwy Ogólnej w kwocie  

300 tysięcy złotych z przeznaczeniem na potrzeby działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. Chodzi o sprzęt medyczny niezbędny do ratowania 

życia i zdrowia pacjentów. Jeżeli środki zostaną przyznane to należy zabezpieczyć udział własny  

w wysokości 20%. Rozmawiałem z Prezesem Powiatowego Szpitala, biorąc pod uwagę koszt 

planowanego zakupu sprzętu udział własny wyniesie 50 tys. zł. 

 

Pani Dorota Sobierajska – wymagana będzie zgoda Rady Powiatu na przekazanie środków 

finansowych do szpitala. Czy środki te będą przekazane w formie dotacji celowej czy podwyższenia 

kapitału zakładowego, a może w formie dopłaty? Poza tym proszę o zajęcie stanowiska co do 

wysokości kwoty, którą planuje się przekazać szpitalowi na zakup sprzętu. Czy te 50 tys. zł,  

o których mówił pan Wicestarosta mieści się w kwocie 180.000 zł, która planowana była do 

przekazania szpitalowi na zakup sprzętu, czy to są dodatkowe środki? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – w ramach tych 180.000 zł. Czy realne jest wykorzystanie przez 

szpital tych środków w 2019 r.? 

 

Pan Adam Potaczek – tak, szpital traktuje sprawę priorytetowo. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w chwili otrzymania dotacji musi być zawarta niezwłocznie umowa  

ze szpitalem. Trudno będzie spiąć wszystko proceduralnie ze względu na krótki czas realizacji 

zadania. Dotacja zostanie przekazana szpitalowi. Szpital przeprowadzi postępowanie przetargowe 

na zakup sprzętu. Szpital dokona zakupu sprzętu i to szpital musi mieć zabezpieczony udział 

własny. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję wystąpić do Rady Powiatu o podwyższenie kapitału 

zakładowego Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. o kwotę  

180.000 zł, zabezpieczając w ten sposób środki własne szpitala na zakup niezbędnego  sprzętu 

medycznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Rady Powiatu o podwyższenie kapitału zakładowego 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. o kwotę 180.000 zł, 

zabezpieczając w ten sposób środki własne szpitala na zakup niezbędnego  sprzętu medycznego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 



12 
 

 

PROTOKÓŁ NR 56/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Pan Adam Potaczek – informuję, że w dniu dzisiejszym spotkałem się z Burmistrzem 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie przebudowy ulicy Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim. Miasto Aleksandrów Kujawski wykona dokumentację projektową. W wyniku 

przeprowadzonego postępowania oferta z najniższą ceną jest na kwotę 103.074 zł. Burmistrz wnosi, 

żeby powiat dołożył kwotę 53.074 zł. Płatność miałaby być w 2020 roku. Termin realizacji zadania 

do końca marca 2020 roku. Natomiast, termin składania wniosków o dofinansowanie przebudowy 

dróg powiatowych w ramach programu przebudowy dróg lokalnych jest do końca kwietnia. Ulica 

Narutowicza byłaby przebudowywana łącznie ze skrzyżowaniem przez co zyskamy dużo punktów  

przy ocenie merytorycznej wniosku, a tym samym są duże szanse na uzyskanie środków na ten cel. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zabezpieczyć w projekcie budżetu na 2020 rok środki 

finansowe w kwocie 53.074 zł, celem udzielenia dotacji Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski 

na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej ulicy 

Narutowicza w miejscowości Aleksandrów Kujawski”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu na 2020 rok środki finansowe  

w kwocie 53.074 zł, celem udzielenia dotacji Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski  

na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej ulicy 

Narutowicza w miejscowości Aleksandrów Kujawski”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Dorota Sobierajska – należałoby zawrzeć intencyjne porozumienie z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski w tym zakresie. 

 

Pan Adam Potaczek – Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego przedłożył projekt porozumienia, ale 

muszę go skonsultować z Radcą prawnym i Naczelnikiem Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 12:10. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


